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• Riksdagsledamot Jennie Nilsson  

Arbetarekommunen bjuder på fika!

Kungsbacka Arbetarekommuns medlemstidning
SpråkröretSpråkröretSpråkröret

Kallelse

Socialdemokraterna i Kungsbacka 
går rejält framåt i alla valen!
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2022-10-17 18.00 AK styrelsen 
  24 18:00 KF-gruppen 
  27 18:00 Medlemsmöte 
   AK budget

   Jennie Nilsson

  28 16:30 After work
 
2022-11-01 18.00 Skrivarlya
   10 18:00 Medlemsmöte
   Valkonferens

  18.00 AK styrelsen
   21 18:00 KF-gruppen

2022-12-01 18:00 Medlemsmöte 
   inför disktriktskongress

    5 18.30 AK styrelsen 
   12 18:00 KF-gruppen 

2023-01-09 18:00 KF-gruppen

   16 18.00 AK styrelsen 
   26 18:00 Medlemsmöte
   workshop budget   

   region och kommun 

 

2023-02-13 18:00 AK styrelsen

   20 18.00 KF-gruppen 

2023-03-13 18:00 AK styrelsen

   20 18.00 KF-gruppen 
   23 18:00 Årsmöte

   

Datum  Tid Aktivitet    Datum  Tid Aktivitet

VU sammanträder en vecka innan styrelsemöte. Medlemsmöten som arrangeras av 
utskotten meddelas senare.

Utskotten är:

Utbildningsutskottet: Förskola & Grundskola samt Gymnasium & Arbetsmarknad

Sociala utskottet: Vård & Omsorg, IFO, Region Halland

Kultur & Fritidsutskottet: Kultur & Fritid

Samhällsbyggnadsutskottet: Service, Teknik, Bygg & Miljö, Eksta, Kommunstyrelsen
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Valet över och hösten är här 
med ugnsstekta äpplen!

Eva Borg (S) 
Kommunalråd

0300–834 273, 0708- 11 39 56
eva.borg@kungsbacka.se

Följ mig gärna på Twitter@EvaBorg och på Facebook. 
Sök: Eva Borg Sida

Så himla nära det var att Socialdemokraterna 
(S) skulle få fortsätta att regera fyra år till i 
Sverige. I skrivande stund sitter nu de fyra 
Allianspartierna och försöker komma överens. 
Vi vet inte i nuläget hur det kommer att bli 
med regeringsbildningen och hur stort infly-
tande SD kommer att få. Oroväckande!

Lokalt gick det ju strålande! Socialdemokra-
terna tog tre nya mandat i kommunfullmäkti-
ge och det är starkt jobbat. Det underlättar i 
kommande mandatperiod när det gäller antal 
platser i nämnderna. (S) kommer att större 
plats! Så roligt!

Deltog i veckan på ett seminarium om Stads-
utveckling. Fokus var på Innerstaden inklusive 
Kungsmässan. Det kan man väl ända säga att 
det händer en hel del i Kungsbacka. (S) är en 
viktig spelare när det gäller kommunens stads-
utveckling. Nu när partiet får ett större infly-
tande, så kan det ju bara bli ännu bättre. Det 
informerades om förändringarna på Kungs-
backa torg, parkeringarna på torget kommer 
att tas bort under början på nästa år. Några 
parkeringsplatser för de med särskilda behov 
kommer att finnas kvar och ett antal kort-
tidsparkeringar kommer att tas fram på vissa 
gator runt torget. Aranäs var på plats och 
berättade om Facklan. Den stora byggnaden 
på 1700 m2 kommer att rivas och det ska vara 
klart till 1 november. Under tiden, ca 3-5 år 
innan något annat byggs på området, så kom-
mer platsen att iordningställas till en område 
med möjlighet att passera igenom med små 
kullar och belysning förstås. Det såg riktigt 
snyggt ut. Aranäs nämnde dock inte vad man 
vill uppföra på Facklan-tomten. Vi var många 
i lokalen som undrade. När det gäller Brända 
tomten som Plus-fastigheter äger och som 
ligger i hörnet Storgatan/ Norra Torggatan, 
där beräknar man att de 13 lägenheterna och 
lokalerna kommer att vara klara runt årsskiftet 
2023–2024. En yta och ett stort ”sår” som nu 

har funnits mitt i hjärtat av Innerstaden under 
en alltför lång tid.  

År 2050 kommer det att finnas ca 130 000 
invånare i Kungsbacka (85 000 idag). År 2050 
beräknas det finnas 50 000 invånare i staden 
(24 000 idag). Det har genomförts ett antal 
workshops med både politiker (i alla partiku-
lörer) och tjänstepersoner om framtiden och 
det man har kommit fram till är att de bo-
stadsnära servicepunkterna i stadens delar ska 
utvecklas. Man ska värna och utveckla stadens 
grönska och rekreation när staden växer. En 
ökad tillgänglighet till å och hav och utveckla 
stråk och platser. En gångvänlig stadskärna – 
stadens vardagsrum. Överbrygga järnvägen 
– över eller gräva ner. (Om det sistnämnda, 
så skrev Alf  Olofsson och jag en motion för 
många år sedan om att utreda möjligheterna 
att just gräva ner Resecentrum, för att kunna 
göra hela området mer tillgängligt och inte 
avskärma en stor del av staden.) 

Det gavs så mycket mer intressant informa-
tion, bland annat om den fortsatta utbyggna-
den av kvarteret Valand, där man redan nu 
har skapat stråk med liv och rörelse samtidigt 
som man fortsätter med byggandet av fler 
bostäder. Ett område där det kommer att bli 
50 procent hyresrätter! Aranäs har nu satt upp 
ett antal räknare i området och det är ca 8 
000 unika besök varje vardag i området. Bra! 
Jag skulle kunna fortsätta och berätta men då 
räcker inte ett A4-papper till.

Jag har ju nämnt tidigare att jag tycker väldigt 
mycket om ugnsstekta äpplen med vaniljvisp. 
Ni kan ju gissa vad jag nu äter till efterrätt på 
helgerna. 
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Valvaka 2022!
Vilken kväll! 
God mat, härligt sällskap och underbar sång av 
Kaj Dannberg. 
Under kvällen avtackades valledningen, grup-
pansvariga och priser delades ut till våra bästa 
valarbetare och superknackare.
Applåderna haglade tät under kvällen när vi 
ökade i 45 av 46 valdistrikt. Trots besvikelse av 
nationella valresultatet lämnade vi ABF med ett 
leende på läppna.
Stort tack till Birgitta Litsegård och 
Susann Petrusson för festligheterna.



Valvaka 2022!

Den här valrörelsen startade egentligen för 
två år sedan. Styrelsen har tillsammans med 
fullmäktigegruppen bestämt olika teman kring 
vilka man gjort insändare, skrivit motioner 
och ställt frågor och sist men inte minst skrivit 
pressmeddelanden. Satsningen på teman fort-
satte under valkampanjen.

Flera ministrar har besökt oss och vi har själva 
deltagit på olika arenor för debatt. Vi har blivit 
mycket uppmärksammade i olika media. Under 
valrörelsen lyckades vi synas ännu mer.

I årets valarbete sattes fokus på dörrknackning, 
i hela landet. Och självklart knackade det dörr 
även i Kungsbacka.

Utöver att vara aktiva i media och att knacka 
dörr har vi genomfört ett stort antal aktiviteter 
för att föra fram vårt budskap.

Nu är vi framme och har lyckats få fler mandat 
i Kommunfullmäktige. Det är så roligt och jag 
vet att det ligger ett hårt strategiskt och prak-
tiskt arbete bakom detta. Det har gjorts insatser 
före, under och efter samtliga aktiviteter av 
många förtroendevalda och medlemmar. Ingen 
nämnd ingen glömd. Stort tack till er alla!

Nu går vi vidare och fortsätter vårt arbete mot 
nya mål 2026.

Tack för den här tiden 
och förtroendet att vara 
valledare.

Åsa Andersson

Nedan ett axplock av valaktiviteter:

Facebook och Instagram
Från 1 maj har våra annonser på FB och IG visats 
547 500 gånger och nåtts av 57 000 personer. Mål-
gruppen har i huvudsak varit kvinnor. Kommenta-
rerna har överlag varit positiva.
Vi har haft:

· 19 olika annonser
· 4 längre filmer med våra prioriterade budskap
· 3 kortfilmer
Intern information
Nästan varje vecka har ”Valnytt” skickats till samt-
liga medlemmar. Det har varit enkelt att följa vad 
som varit på gång i vårt valarbete även om man själv 
inte har kunnat delta. Men även för oss som varit 
aktiva har det varit intressant att följa vad andra 
grupper håller på med.

Framgångsrik Dörrknackning
I Kungsbacka knackade vi på cirka 2 800 dörrar och 
nästan hälften av dem öppnades, så att vi kunde 
föra ett samtal. Alla höll inte med oss i sak, men 
samtalen har upplevts som mycket positiva, givande 
och lärande.
Anledningen till att så många öppnade sin dörr 
beror troligtvis på vårt gedigna förarbete. Inför varje 

knack delades en folder ut som berättade vilka vi var 
och när vi skulle besöka området.

Även efter knacket delades en folder ut i respektive 
område med information om att vi varit där och 
vilka frågor som tagits upp i just det området. Totalt 
delade vi ut cirka 20 000 foldrar.

Ett urval utåtriktade aktiviteter
Eftersom vi inte kunde knacka dörr i samtliga om-
råden, fick vi göra annat där. Vi har delat cirka 10 
000 valfoldrar.
· Vid trettio gerillatillfällen stod vi som levande 
skyltar i Kungsbackas olika rondeller. Vid ett tillfälle 
satsade vi på en supergerilla. En mycket uppskattad 
aktivitet som ger många glada tillrop och tutningar!
· En annan uppskattad aktivitet är att bjuda på en 
frukostpåse vid tågstationerna eller en påse chips ut-
anför Systembolaget till fredagsmyset. Sammantaget 
delades 2 500 frukostpåsar och 4 200 chipspåsar ut.
· Torgmarknaden vid fem tillfällen med fokus på 
tema.
· Rosor delades ut vid olika tillfällen. När Magda-
lena sprang lopp, vid förtidsröstningen och dagen 
före valet. Totalt 700 personer kunde glädjas åt en 
röd ros.

Valledaren har ordet
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Vi har all anledning att vara stolta 
socialdemokrater 
– klappa dig själv på axeln!
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Vilken valrörelse och vilket val vi gjorde, 
det ska vi vara både stolta och nöjda 
över. Som jag inledde så har vi alla 

anledning att vara stolta socialdemokrater och 
särskilt ni i Kungsbacka. Ni ökade mest i Hal-
land och bidrog därmed stort till att vi behöll 
våra mandat och gick framåt. Applåder till er 
och tack från oss! 

I år valde vi att inte göra en egen regional 
valrörelse utan ingick i de lokala arbetarekom-
munernas valarbete. Jag tycker att det var ett 
bra beslut, vi blev mer delaktiga och synliga. Jag 
hoppas att ni också upplevde det så. 

Förutom det genomförde vi fem stora dörr-
knackningar med vår regiongrupp. Så bra de 
blev, vi var alltid mellan 15–20 stycken och hade 
väldigt roligt tillsammans och eftersom våra par-
tivänner i kommunerna också var med så blev 
det ännu roligare. Det är något som vi kan göra 
igen och inte bara i en valrörelse. Att göra en 
valrörelse så nära som vi var mellan alla nivåer, 
kommun, region och riksdag gjorde att vi blev 
bättre på våra respektive områden. Då blir man 
tryggare och klarar lite mer än man gjort annars. 

Så här med blicken i backspegeln så ser jag att 
alla våra digitala webbinarium bidrog till att göra 
både oss själva och våra partivänner utanför den 
regionala politiken mer trygga och kunniga. Vi 
hade både rena kunskapswebbinarium och vårt 
regionala handlingsprogram som jobbades med 
digitalt. 

Tittar vi på valresultatet som gav oss socialde-
mokrater två ytterligare mandat i regionfullmäk-
tige medan däremot nuvarande allians backar 
med två mandat. Jag anser att budskapet från 
väljarna var tydligt man vill se något annat än 
det som varit. Tyvärr ser det ut just nu i skrivan-
de stund som M, C, L och KD tänker försöka 

styra i minoritet med stöd av SD. Ja så säger de 
ju inte men det är så det kommer bli i realiteten. 
Vi socialdemokrater har gång på gång sagt att vi 
håller alla dörrar öppna till alla förutom Sveri-
gedemokraterna så det är inte på oss skuggan 
faller om vi får en stökig mandatperiod. 

Valanalysen och utvärderingen av årets val 
och valrörelse kommer vara en väldigt viktig 
byggsten i hur vi jobbar vidare. Jag har redan 
några saker som jag känner starkt för, det är bl.a 
modellen med olika former av webbinarium 
som jag är övertygad om är här för att stanna. 
Andra saker som jag tror vi behöver jobba mer 
med under mandatperioden är dörrknackningar 
i prioriterade områden och att vi träffas mer 
mellan de olika nivåerna. Då blir vi ännu stark-
are tillsammans!

Lise-Lotte Bensköld Olsson, gruppledare och 
regionråd för Socialdemokraterna i Halland. 
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Vilken valrörelse vi har haft! Vi har inte gått framåt på 
detta sätt sedan 1994 och det var senast 2006 som vi hade 
så många mandat i Kommunfullmäktige som vi fått efter 
valet 2022.  
Många aktiva medlemmar har synts och hörts mer än 
tidigare under ett par års tid. Kanske började vår valrörel-
se redan då? I vintras började tidningarna uppmärksam-
ma vårt arbete och vår politik alltmer och det var sällan 
ett tidningsnummer kom ut, utan att socialdemokratisk 
politik syntes. I våras drog kampanjande igång på allvar 
med dörrknackningar, flyers-utdelningar, frukostpåsar 
och mycket annat. Filmer har skapats och annonser har 
levererats digitalt på löpande band. Aktiva medlemmar 
har under 2022 levererat allt mer för varje vecka som gått 
och vi har sällan sett dess like på aktivitetsnivå. Att vi 
dessutom har en partiordförande och tillika statsminister 
som inger förtroende hos våra väljare är inte att förkasta. 
Personligen har jag hela tiden trott att vi skulle leverera 
ett valresultat omkring 20 %, och det gjorde vi. Detta har 
inneburit att vi nu har 12 ordinarie ledamöter i kommun-
fullmäktige och 6 ersättare. Dessutom ser vi fram emot 
att alla förhandlingar ska bli klara inom det närmaste så 
att vi får svart på vitt hur många ledamöter och ersättare 
vi får i nämnder och styrelser. Med största sannolikhet 
kommer vi också få fler aktiva partivänner som kommer 
att få presidieposter. Presidieposterna är arvoderade med 
fasta arvoden varje månad och de är inte att förakta. Med 
dessa förutsättningar för fler partivänner att ekonomiskt 

få möjligheten att lägga mer tid på vår politik så kan vi nå 
allt större framgångar.  
Som mest har vi haft 16 mandat i Kommunfullmäktige i 
Kungsbacka. Ju fler mandat vi får, desto större inflytande 
har vi och då kan vi också få större genomslag för vår 
politik. Med den uppställning av aktiva partivänner vi har 
idag och de nya förutsättningar som vi kommer att ha i 
vårt parti efter årsskiftet så ser jag det som fullständigt 
möjligt att vi kan tangera vårt rekord i fullmäktige. Nu 
börjar arbetet inför 2026 då vi så klart kommer att sitta på 
16 av Kommun-fullmäktiges 61 stolar! 

Magdalena Sundqvist
#1 Kommunfulläktige

 Efter åtta år vid regeringsmakten säger erfarenheter his-
toriskt att det är svårt att vinna en ny mandatperiod. Lägg 
där till ett debattklimat som var uppskruvat och bitvis helt 
oseriöst och en dagordning som till stora delar handlade 
om kärnkraft och skjutningar. Trots det så lyckades vi 
öka och med råge befästa vår roll som Sveriges största 
parti. Det gjorde sig inte självt utan är resultatet av en 
makalös valrörelse, gjord främst av alla många fantastiska 
valarbetare. Vi har nött skor och argumenterat outtrött-
ligt och det har gett resultat. Det är också ett kvitto på 
att många väljare såg och uppskattade vår politik. Något 
som kändes i samtalen vid dörrknackning, vid valstugor 
och på arbetsplatser. Det var lättare än på länge att vara 
socialdemokrat i den här valrörelsen. Men samtidigt som 
vi med rätta ska vara stolta så måste vi nu utvärdera och 
reflektera över vad vi kan göra bättre, tydligare och effek-
tivare i framtiden. För vårt mål måste alltid vara att vinna 
regeringsmakten, -det är bara så vi förverkligar våra idéer, 
och det gjorde vi inte denna gång. Sannolikt blir det inte 
heller lättare nästa gång. Det polariserade debattklimatet, 
normaliseringen av högerextrema åsikter och den forna 
borgerlighetens kollaps kommer att prägla samhällsut-
vecklingen under de fyra kommande åren. Så vår uppgift 

är kanske svårare men också viktigare än någonsin. Vi ska 
gå i opposition mot den mest högerkonservativa reger-
ingen i modern tid. Vi ska tvinga dem att bekänna färg i 
fråga efter fråga. Och vi ska tvinga dem att ta ansvar för 
den politik de för och för de vallöften som bryts. Men vi 
ska också utveckla vår egen politik och våra verktyg för 
att nå ut med den. I det arbetet måste vi alla vara delak-
tiga. Fokus nu är att ta tillbaka regeringsmakten senast 
2026. Det gör vi tillsammans

Jennie Nilsson, 
riksdagsledamot

Socialdemokraterna Halland 

Valet 2022 är över och jag kan konstatera att 
vi socialdemokrater gjorde ett sjutusan till val!

Bästa valresultat sedan 1994



Stort tack, Britt!

I sex år har Britt Tönn-
berg skickat ut kallelser, 
skött mailkorresponden-
sen,  skrivit protokoll, fixat 
fika till medlemsmöten, 
jobbat med Språkröret 
och tagit emot besökare 
på Arbetarekommunens 
expedition. Men nu är det 
dags för att lämna över 
stolen till Helen Ung Lee.

-Det har varit roligt och 
inspirerande men nu när 
jag är 67 är det dags att bli 
pensionär på heltid, säger 
hon.

Britt kom till Kungsbacka från Ale 
kommun 2007. Sambon Ingemar 
hade fått ärva ett sommarhus i Åsa 
och på tomten byggde de ett åre-
trunthus. 

Britt hade redan sedan 80-talet varit 
aktiv i Ale Arbetarekommun.

-Det var mest kvinno -  och jäm-
ställdhetsfrågor som engagerade men 
jag har också alltid intresserat mig för 
byggnads- och miljöfrågor.

I Kungsbacka har hon därför inte 
oväntat suttit i nämnden för Miljö & 
Hälsokydd och Teknik. 

Yrkesmässigt hade Britt jobbat hela 
sitt liv som grafiker på dagspress, 
annonsbyråer, tryckerier och reklam-
byråer. Det var en bransch i stor 

förändring och 
2015 blev hon 
friställd från job-
bet på Er-landers 
Mölnlycke.

-När jag blev 
tillfrågad om jag 
ville jobba på 
partiets expedi-
tion tyckte jag 
det lät kul. Det 
kunde vara roligt 
att pröva något 
annat och jag ville 
ju gärna jobba för 

socialdemokraterna.

Hennes grafiska kunskaper och kom 
förstås bli till stor nytta för jobbet 
med Språkröret. 

Det slog väl ut och det blev alltså 
sex år på kontorsstolen. Britt är nöjd 
när hon ser tillbaka på en tid med 
omväxlande arbetsuppgifter.

-Det har varit lätt att samarbeta både 
med Arbetarekommunens styrelse 
och Partidistriktet och jag har träffat 
många trevliga människor här på ex-
peditionen. Visst har det varit jäktigt 
ibland, särskilt när jag tidigare också 
skrev protokollen vid Arbetarekom-
munens möten. Men jag har fått lära 
mig mycket nytt, särskilt inom det 
digitala området. Vi administratörer 
på partiexpeditionerna i Halland har 
haft regelbundna träffar i Halmstad 

som varit lärorika och underlättat 
utvecklingsarbetet på jobbet.

Men nu är det alltså slut med admi-
nistrationsjobbet men kanske inte 
helt med politiken. Britt står långt ner 
på fullmäktigelistan men har sagt ok 
till en eventuell ersättarplats i någon 
nämnd.

-Jag är glad att Helen tar över expe-
ditionsjobbet. Hon är glad, positiv, 
politisk erfaren och väl insatt i den 
digitala världen som ju blir mer och 
mer viktig i vårt jobb. Vi har jobbat 
ihop ett tag sedan semestern och det 
känns tryggt att lämna över till henne

Vad ser du som arbetarekommunens 
utmaningar?

-Jag tycker vi ska jobba mer tillsam-
mans med SSU för att knyta fler 
ungdomar till oss. SD:s fram-gångar i 
valet är oroande. Vi behöver utveckla 
de digitala kommunikationsmöjlighe-
terna möjlighet-erna och jobba mer 
för att få våra medlemmar att bli mer 
aktiva. Och jag tycker det är bra att 
parti-ets fokus mer hamnat på skola, 
vård och omsorg och arbetssituatio-
nen för kommunens personal. Det 
är ju de som är våra kärnfrågor. Plus 
att vi förstås bort jobba mer med de 
alltmer viktiga mil-jöfrågorna.

BIRGITTA TINGDAL

Medlemsmöte
 

Valkonferens
torsdag 10 november

kl.18, ABF
På dagordningen:

• Val till styrelser och nämnder
Arbetarekommunen bjuder på fika!

Kallelse

8



Välkommen, Helen

-Jag har alltid gillat att organisera och 
administrera så jobbet som verk-
samhetsassistent borde passa mig 
utmärkt, säger Helen Ung Le som nu 
tar över kontorsstolen på partiexpe-
ditionen. 

Helen har gått vid sidan av Britt 
Tönnberg sedan augusti för att 
komma in i jobbet men ändå har hon 
ändå ännu en riktig överblick.

Vi har ju ännu knappt haft någon 
vardag. Fram till 11 september 
dominerade valarbetet och sedan 
tog det ett tag för att städa upp och 
komma i ordning efter det. Nu börjar 
jag kunna ana vad jobbet kommer att 
innebära.

Uppgifterna i anställningsbeviset är 
förstås ganska tydliga , svara på mail, 
tillgänglig för medlemmarna, hålla 
hemsidan aktuell, sköta Språkröret 
och hålla den praktiska verksamheten 
igång.

Men det har ju också blivit en del 
ändringar efter valet som kan påverka 
jobbet. Eftersom vi fick tre mandat 
till i fullmäktige får vi ju ökat parti-
stöd från kommunen. Det borde bli 
omkring 150.000 vilket jag är mycket 
glad för. Nu får vi se hur Arbetare-
kommunens styrelse vill prioritera för 
att använda pengarna bäst.

Det har pratats mycket om ökad 
ledarutbildning för fullmäktige- och 
nämndledamöter, något som Helen 
ser som mycket angeläget.

En sak som Helen redan nu vet hon 
vill utveckla är hemsidan

Det är ju viktig att den hålls aktuell 
och för det krävs att våra represen-
tanter i nämnder och styrelser be-
rättar vad som är aktuellt från deras 
områden. Ett sådant samarbete är jag 
mycket angelägen att dra i gång. Jag 
kan gärna skriva på hemsidan men 
informationen måste jag få från alla 
de som är engagerade i olika frågor. 
En mer aktuell hemsida skulle bidra 
till att engagera och aktivera våra 
medlemmar. Jag ser fram emot att få 
jobba med det.

Helen ser också stora möjligheter att 
använda Socialdemokraternas interna 
hemsida Rosen.

Där är man som aktör mer skyddad 
eftersom man behöver BankID för 
att komma in. Ja, vi får se hur vi kan 
arbeta med våra olika sociala närverk.

Förutom att Helen är verksamhets-
assistent är hon ju som känt också 
ordförande för Kungsbacka Arbeta-
rekommun och kunde alltså kunna 
vara chef  över sig själv.

Det vore ju inte bra så vi har bestämt 
att Per Axel Landström, arbeta-
rekommunens kassör, står som 
arbetsgivare. 

Att både vara ordförande och verk-
samhetsassistent ger förstås stora 
möjligheter. Helen vet vad som rör 
sig inom partiet och ser verksam-
heten från flera plan. 

-Men det är viktigt att vi inom arbe-
tarekommunens styrelse tydliggör 
vem som ansvarar för vad. Risken är 
ju annars att jag som både ordföran-
de och administrativ genomförare får 
för mycket på mitt bord. Men jag är 
medveten om problemet och jag är 
också ganska bra på att prioritera och 
sätta gränser så det ska säkert bli bra. 

BRIGITTA TINGDAL

Inbjudan
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After work
fredag 28 oktober kl.16.30

Vi träffas på Grevens Gastro.
Västergtan 23A

På menyn står det käk, tjôt, dryck, mer tjôt
Anmäl dig senast 21/10 via länk alt mail till lillan_le_84@hotmail.com

http://simplesignup.se/private_event/197586/2edb8a5abb



Vilken fantastisk valrörelse 
vi har haft, många skratt, 
hårt arbete och goa 
samtal har gett resultat. 

Vi gick fram i alla tre valen och som 
ordförande kan jag inte vara stol-
tare. Även om det inte räckte hela 
vägen nationellt har vi mycket att 
glädjas åt på hemmaplan, 2 mandat 
till i regionen och 3 mandat till i 
kommunen.

Min förhoppning och vision är att 
vi skall öka med minst lika många 
valet 2026. Med ett nytt gäng i poli-
tiken har jag stor tilltro att vi under 
kommande 4 år kan vi visa invånar-
na att vi är det bästa alternativet. 
För att uppnå detta kommer vi att 
satsa på utbildning till våra medlem-
mar och förtroendevalda, fler med-
lemsmöten för större medlemsinfly-

tande och mer utåtriktade aktiviteter 
för att skapa relation och förtroende 
hos våra invånare. Hoppas att ni 
delar min vision, detta krävs att vi 
alla jobbar tillsammans framåt, ing-
en kan göra allt men alla kan göra 
något.

Valrörelsen 2026  
har nu startat.

Valet 2026!

// Helén Ung Le
Ordförande

lillan_le_84@hotmail.com
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Kungsbacka Arbetarekommun
verkstadsgatan 14
434 42 Kungsbacka
Tel 073-811 98 00
Bankgiro 5595-7765
e-post kungsbacka@socialdemokraterna.se
www.kbasoc.nu 

Språkröret
E-post: sap.kbasoc@gmail.com
Ansvarig utgivare för Språkröret
Helén Ung Le
Tel 0704-83 17 88
E-post: lillan_le_84@hotmail.com 

Fjärås Soc. dem. förening  (Åsa)
Ordf. Ingemar Ingemarsson
Tel 079-337 15 39
E-post: ingemar.ingemarsson42@gmail.com
I föreningen finns medlemmar från Åsa-föreningen 

Kungsbacka-Onsala Soc. dem. förening
Ordf. Ingemar Lundin
E-post: lundin.ingemar@telia.com

Kungsbacka Soc. dem. Kvinnoklubb 
Ordf. Maj-Britt Rane-Andersson  
Tel 0300-25585
E-post: maj.britt.rane.andersson@gmail.com 

Tölö-Älvsåker Soc. dem. förening
Ordf. Renée Sylvan
Tel 072-544 47 90
E-post: renee.sylvan@telia.com 

Partiexpeditionen är bemannad 
tisdagar 8-16. Lunch 12-13 

övrig tid via bokning. Hälsningar Helén

Kungsbacka Socialdemokratiska  
Arbetarekommun 

                 är medlem i

Som medlem i en av Fonus ägarorganisationer  
har du rätt till generösa förmåner  
hos Fonus och Familjens Jurist.

https://www.fonus.se/begravningsbyra/


